
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/03/2024

Του: Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Αίτιο του ανεπίλυτου ζητήματος της στέγασης στρατιωτικών, τα
Ανολοκλήρωτα Στρατιωτικά Οικήματα»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως εγγράφου του Πανελληνίου Σωματείου Ελλήνων Στρατιωτικών (ΠΑ.Σ.Ε.Σ.)
με Αρ. Πρωτ. 41/08-03-2024, αναδεικνύεται από το εν λόγω η «…εγκατάλειψη επί
τουλάχιστον μιας δεκαετίας της ολοκλήρωσης κατασκευής σειράς πολυκατοικιών εντός
στρατιωτικών Μονάδων που προορίζονταν για τη στέγαση του στρατιωτικού
προσωπικού». Συγκεκριμένα γίνεται λόγος για εκκρεμότητες που υπολείπονται επί
μακρόν μέχρι της ολοκληρώσεως ανέγερσης στρατιωτικών οικημάτων εντός της 110
ΠΜ στη Λάρισα και της 350 ΠΚΒ στο Σέδες της Θεσσαλονίκης. Τέλος, προβάλλεται από
το ΠΑΣΕΣ η εν γένει αναγκαιότητα άμεσης ολοκλήρωσης των εργασιών στα
ανολοκλήρωτα οικήματα, δεδομένου ότι αιτούνται στέγασης ολοένα και περισσότεροι
στρατιωτικοί - λόγω εντεινόμενης οικονομικής δυσπραγίας - με συνέπεια ο χρόνος
ικανοποίησης των αιτήσεων των αναφερόμενων αιτούντων στρατιωτικών να
επεκτείνεται σε έτη αντί ελαχίστων μηνών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε όπως μας ενημερώσετε αφενός για τους λόγους εξαιτίας των οποίων
παρατηρείται καθυστέρηση παράδοσης των Στρατιωτικών Οικημάτων της 110 ΠΜ
(Λάρισα) και της 350 ΠΚΒ (Σέδες Θεσσαλονίκης) στους αιτούντες στέγασης
στρατιωτικούς κι αφετέρου το ακριβές χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης των εργασιών σε
αυτά, ώστε να παραδοθούν άμεσα στους εν λόγω;
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